
Høringssvar fra DH medlemmer af Handicaprådet. 
 

18. august 2018 
Att: Dorthe Stærkær de la Motte 
Dorthe.de.la.motte@albertslund.dk  
 

Vedr. Pkt. 2 på dagsordenen, Socialtilsyn på Herstedøster Sidevej og Stationstorvet. 

Vedr. Herstedøster Sidevej. Vi ser det som positivt at tilsynet mener at tilbuddet er af høj kvalitet og at 

beboerne modtager relevant pædagogisk støtte og at det også giver sig udtryk i konfliktsituationer. 

Bygningerne vurderes også til at være velegnede til deres brug med den undtagelse at beboerne deler 

badeværelse og at det er små værelser. 

Handicaprådet mener det er vigtigt at Herstedøster Sidevej bliver fremtidssikret, og at der bliver taget 

initiativ til at fremtidssikre tilbuddet. Vi ser gerne, at der bliver sat gang i en gennemgang og der bliver lavet 

planer for at fremtidssikre tilbuddet, så Albertslund stadig har et godt botilbud hvor det er muligt at få 

besat alle pladserne. 

Handicaprådet stiller sig gerne til rådighed med at deltage i et udvalg eller lignende, 

Vedr. Stationstorvet. 

Her noterer vi at tilbuddet bliver vurderet som godt og at personalet bliver vurderet som kompetent og 

reflekterende samt at de fysiske rammer er velegnede til målgruppen. 

 

Pkt. 4. Høringssvar om ankestyrelsens statistik for 2017. 

Vi noterer, at der er blevet klaget i 51 sager og at ankestyrelsen har ændret afgørelserne i 43 % af sagerne 

og det er en stigning i forhold til 2016. 

Vi finder, det er en høj omgørelsesprocent og vil høre om der er taget initiativer til at få 

omgørelsesprocenten ned.  Er der en politisk målsætning om hvor høj omgørelsesprocenten bør være? 

På handicapområdet for både børn og voksne er omgørelsesprocenten er på 30 %. Det er helt uacceptabelt. 

De samme spørgsmål kan stilles her, har man en politisk holdning til hvor høj omgørelsesprocenten bør 

være ? 

Mvh 
Poul Hansen 
Handicaprådet 
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